

《单词百科:microscopy是什么意思?microscopy怎么发音?microscopy的解释和用法》

英语单词microscopy是什么意思?microscopy怎么读?microscopy怎么发音?简答网为您整理了microscopy的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



microscopy怎么读

microscopy的读音:[maɪˈkrɒskəpi]

microscopy的意思

1、n.显微镜(使用);显微手术;显微术;

microscopy的相关词组

1、immunoelectron microscopy 免疫电镜;免疫电镜技术;和免疫电镜

- 2、holographic microscopy 全息显微术；全息照相显微术
- 3、immunofluorescence microscopy 免疫荧光显微镜;免疫荧光显微技术;免疫荧光显微镜检查;免疫荧光显微镜技术;免疫荧光显微镜
- 4、fundus microscopy [医] 眼底显微镜检查;
- 5、polarization microscopy 偏（振）光显微镜检术

microscopy的双语例句

1、Objective : To summary the efficiency of the reanastomosis of amputated penis using microscopy.

目的: 总结显微外科吻合血管、神经的阴茎离断再植术的经验.

2、The nano reaction mechanism of AuI is investigated by spectroscopy, polarography and transmission electron microscopy.

采用光谱法、极谱法和透射电镜研究了AuCl₄⁻-I-纳米反应机理.

3、The sample of single, live, adherent cell was studied by the confocal microscopy.

激光扫描共聚焦显微镜是以单个的、活性的、贴壁的细胞标本为主要的研究对象.

4、Big, irregular nucleus with multiple nucleoli could be seen in the cytoplasm by transmission electron microscopy.

电镜下周细胞核大、不规则、有切迹,可见多个核仁.

5、Confocal microscopy confirmed the internalization of the drug conjugates into the tumor cells.

共聚焦显微镜证实,共轭的药物通过内摄作用进入肿瘤细胞.

6、Confocal laser scanning microscopy is an advanced technology for molecular and cellular biology.

激光扫描共聚焦显微术是先进的分子和细胞生物学研究技术.

7、Here is normal cancellous bone as seen under polarized light microscopy, which highlights the lamellar structure.

图示偏振光显微镜下的正常骨松质,可见突出的板层状结构.

8、A discharge of calcium was verified by confocal scanning laser microscopy (CSLM).

利用激光扫描共聚焦显微镜检测钙离子的释放.

9、After delivery of fetus fetal kidney was separated immediately for observation by transmission electron microscopy.

胎儿娩出后取肾脏组织,电镜下观察肾脏组织的超微结构.

10、This is a normal glomerulus by light microscopy . The glomerular capillary loops are thin and delicate.

正常肾小球,肾小球血管袢薄而清晰.

11、By light microscopy, the glomerulus is normal with MCD.

光镜下,微小病变的肾小球是正常的.

12、The coupling analyses by DSC and polarized light microscopy proved the nucleation multiple crystallization was heterogeneous.

DSC和偏光显微联用分析发现,所有峰对应的结晶都是异相成核.

13、Monochromator is a very important part in living cell fluorescence microscopy system.

单色激发光源是单细胞荧光显微系统中的重要组成部分.

14、Methods: The ultrastructure of lymphocytes were observed by electron microscopy and the stereological analyze and them.

方法: 利用电子显微镜观察低碘大鼠脾脏淋巴细胞的超微结构并进行体视学测量.

15、Method stained and were detected directly by multimedia microscopy, the results were contrasted to culture results.

方法:应用多媒体显微成像分析系统直接镜检动态观察支原体,并与培养法实验结果对照.

16、Her recent work in electron microscopy stimulated a new line of research.

她最近的工作,在电子显微镜学上开创了一个新的研究领域.

17、The electron dense deposits electron microscopy at high magnification are seen here.

图示电子显微镜高倍视野下的高电子密度沉积物.

18、These and other questions may be solved only by microscopy.

这些问题及其它问题,只有通过显微镜研究才能获得解决.

以上是简答网为您整理的microscopy怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于microscopy的用法、microscopy的释义、microscopy的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/microscopy>

